
Protokół Nr XXXVI/2022 

z obrad XXXV sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 31.01.2022 r. w trybie zdalnym. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

trzydziestą szóstą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – 

listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 14 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Wojciech Majchrzak i radny Jerzy 

Woś. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Przyjęcie Regulaminu finansowania likwidacji wyrobów zawierających azbest 

oraz realizacji programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Kołaczkowo. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą na okres 

jednego roku. 

13. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2022-2027. 

14. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Odpowiedzi na zapytania. 

17. Zamknięcie sesji.  

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Wojciech Majchrzak, Jerzy Woś. 

Ad.4 

Do protokołu z obrad XXXV sesji nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Wojciech Majchrzak, Jerzy Woś. 

Ad. 5.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych 

w  okresie międzysesyjnym. 

Ad. 6.  

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4. 

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała interpelację w sprawie budowy chodnika przy 

drodze powiatowej w Sokolnikach w kierunku marketu Dino. 

Ad. 8.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że odpowiedzi na złożone interpelacje nie 

wpłynęły. 

Ad. 9.  

Radny Adam Kruszyński przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Sprawozdanie w załączeniu  nr 5. 

Ad. 10.  

Radny Wiesław Urbaniak przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.   

Ad. 11.  

Olga Pietrzykowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

finansowania likwidacji wyrobów zawierających azbest oraz realizacji programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVI/269/2022 w sprawie przyjęcia Regulaminu finansowania likwidacji wyrobów 



zawierających azbest oraz realizacji programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)  Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Wojciech Majchrzak, Jerzy Woś. 

Do spotkania dołączył radny Jerzy Woś. 

Ad. 12.  

Anna Cichowska odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy z dotychczasowym najemcą na okres jednego roku. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVI/270/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

z dotychczasowym najemcą na okres jednego roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska. 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak. 

Ad 13.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2022-

2027. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVI/271/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska. 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak. 

Ad. 14.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.   

Radna Małgorzata Jakubowska zapytała czy sołectwo Krzywa Góra zwiększyło kwotę 

na remont świetlicy wiejskiej, w celu zabezpieczenia środków do udziału w konkursie Pięknieje 

Wielkopolska Wieś. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odpowiedziała, że kwota 3.800 zł została przeniesiona z funduszu 

sołeckiego na wkład własny gminy co daje łącznie ok. 78.000 zł. Na dzień złożenia wniosku 

środki są wystarczające. 

Radny Michał Stefański zapytał czy podwyżki dla pracowników będą przyznane kwotowo, 

równo dla wszystkich, czy procentowo. 

Radna Magdalena Cieślak zaproponowała przyznanie podwyżek o określoną kwotę, a nie 

procentowych. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że wniosek był o zwiększenie środków na wynagrodzenia 

dla pracowników o 10% do wynagrodzenia zasadniczego. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVI/272/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska. 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak. 

Ad. 15. 

Radny Michał Stefański zapytał dlaczego Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Kołaczkowie odmówił mieszkańcom Sokolnik wywozu nieczystości płynnych. 

Justyna Hyżorek kierownik ZGKIM w Kołaczkowie odpowiedziała, że są to decyzje 

poprzedniego kierownika. Nieczystości są odbierane tylko z terenu Kołaczkowa. 

Zadecydowały o tym względy ekonomiczne, zakład musiałby zatrudnić dodatkową osobę 

do transportu nieczystości. 



Przewodnicząca Danuta Grabowska zgłosiła do naprawy przepust na drodze w Cieślach 

Wielkich.  

Ad. 16. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że zgłoszone wnioski zostaną przekazane do referatu dróg 

powiatowych.  

Ad. 17.  

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 16.20  zamknęła XXXVI Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 

 


